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Kövér Lászld úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök t:Irl

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szó 6 :2012.
évi XXXV1 törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtat i az Embér i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„ Hol tart az elektronikus egészségügyi rendszer épülése hazánkban? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásbanvárom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Infotér' Nonprofit Kft . és a Medical Tribune 2016. április végén rendezte meg közös,
nagyszabású Pharmalnfoteeh konferenciáját, amelyen nagy várakozással tekintettek a z
elektronikú. egészségügyi rendszer bevezetésére . Az Elektronikus Egészségügyi Szolgáltatás i
Tér révén minden egészségügyi dokumentum bárhol, bármikor, elérhet ővé válik az avatottak,
illetve maguk a betegek számára . A „beavatattak ” körérő l, azaz az egészségügyi adatok
kezeléséről 2016 júniusától van lehetőség rendelkezni az ügyfélkapun keresztül .

A remények szerint az e-egészségügy révén az egészségügyi adatok kezelése, elemzése, tehá t
az ellátási rendszer információs háttere végre megérkezik a XXI . századba . Ehhez az Állam i
Egészségügyi Ellátó Központ (ÁEEK) már megvalósított egy 10 milliárd forintos, részben
uniós forrásból finanszírozott informatikai fejlesztést, illetve tavasszal elindult ennek tesztelése
is. A tervek szerint az e-egészségügyi rendszerhez az idei év végétő l szabad 'csatlakozást
biztosítanak az intézményeknek, illetve a tervek szerint 2017-től minden egészségügyi
szolgáltatónak kötélezö lesz hásználni .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

- Szám szerint mennyien éltek eddig a digitális önrendelkezési jogukkal ?

Milyen eredményei, ill. tanulságai vannak az EESZT tesztelésének?



Tarthatónak véli-e a 2016."év végi szabad intézményi csatlakozást az EESZT-hez ?

Tarthatónak véli-e a 201'7-ess határidőt az EESZT kötelező bevezetésére minde n
érintett intézmény számára ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 8.

Tisztelettel,
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